

## **Circular No. (37) 2020**

**Date: 11 AUG 2020**

**To All Medical Devices Authorized  
Representatives**

**Subject: Acceptance of only listed medical  
device for new registration requests**

National Health Regulatory Authority would like to draw to your attention that the circular published at the end of 2018 to all registered medical devices authorized representatives (AR), to start listing all medical devices that have been/or are intended to be imported in the future.

NHRA strongly encourage all ARs to make sure of listing all medical devices prior to submitting registration.

The medical devices listing form can be found at NHRA website Medical Devices Regulations department page.

Kindly submit filled form via email to [medical\\_devices@nhra.com](mailto:medical_devices@nhra.com)

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom.

## **تعميم رقم (37) لسنة 2020**

**التاريخ: 11 اغسطس 2020م**

**إلى جميع الممثلين المعتمدين للأجهزة  
والمستلزمات الطبية**

**الموضوع: قبول الأجهزة الطبية المدرجة فقط  
لطلبات التسجيل الجديدة**

تود الهيئة الوطنية لتنظيم المهن و الخدمات الصحية أن تلفت انتباهكم أنه في نهاية عام 2018 ، تم نشر تعميم لجميع الممثلين المعتمدين المسجلين لدى الهيئة للبدء في ادراج جميع الأجهزة والمستلزمات الطبية التي تم أو سيتم استيرادها في المستقبل.

تشجع الهيئة جميع الممثلين المعتمدين بالتأكد من أن جميع المنتجات المراد تسجيلها تم ادراجها مسبقا، حيث أنه سيتم قبول طلبات تسجيل الأجهزة الطبية المدرجة فقط.

لإدراج الأجهزة الطبية ، يرجى استخدام استمارة الادراج المنشورة على صفحة قسم تنظيم الاجهزة و المستلزمات الطبية في موقع الهيئة الإلكتروني .

يرجى ارسال الاستمارة إلى البريد الإلكتروني [medical\\_devices@nhra.com](mailto:medical_devices@nhra.com)

هذا ما لزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.

**الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة  
الرئيس التنفيذي**